
Hierbij leg ik u onderstaand verzoek voor van het lid Grashoff (GL) om de minister van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit te verzoeken om een reactie op de uitspraak van de 
voorzieningenrechter van de Raad van State over het schorsen van twee natuurvergunningen waarbij 
het Programma Aanpak Stikstof (PAS) is toegepast 
(https://www.raadvanstate.nl/pers/persberichten/tekst-
persbericht.html?id=1122&summary_only=&category_id=8), te ontvangen voorafgaand aan het 
algemeen overleg PAS op dinsdag 13 maart 2018 van 18.00 tot 20.00 uur. Het voorstel is de minister 
te verzoeken toe te lichten wat de gevolgen zijn van de uitspraak voor het PAS en wat de gevolgen 
zijn voor de lopende en toekomstige natuurvergunningen.  
 
U wordt verzocht uiterlijk maandag 12 maart 2018 (vandaag) om 16:00 uur middels een allen 
beantwoorden op deze e-mail door te geven of u met dit verzoek kunt instemmen. Spoedig daarna 
zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen.* 

 

Met vriendelijke groet,  
 
Renée Konings 

Adjunct-griffier 

Vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

*Toelichting 

De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel 
eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als 
ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde 
lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute 
Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
 
 
Rik Grashoff wil graag aan de commissie -dmv spoedprocedure- voorleggen om voor het AO PAS van 
morgen een reactie van de minister te vragen over de uitspraak van de voorzieningenrechter van de 
Raad van State over dat twee natuurvergunningen geschorst worden waarbij het PAS is toegepast. 
GroenLinks zou graag willen weten voorafgaand aan het debat van morgen wat de gevolgen zijn van 
de uitspraken van de RVS voor het programma PAS,  én wat de gevolgen zijn voor de lopende en 
toekomstige natuurvergunningen.  
https://www.raadvanstate.nl/pers/persberichten/tekst-
persbericht.html?id=1122&summary_only=&category_id=8 
Alvast dank! 
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